
Brief van de verkenner aan de raad 
 
 
Donderdag 7 april 2022 
 
 
Beste leden van de gemeenteraad van Stichtse Vecht, 
 
Op maandag 4 april heb ik in uw raad mijn verslag als verkenner met u gedeeld. Daarin was mijn 
conclusie dat het verstandig leek om een tussenstap te nemen en verder te praten met zes partijen, 
om nader kennis te maken en op een aantal thema’s met elkaar door te praten.  
 
Dit gesprek heeft op woensdag 6 april plaatsgevonden. Aan tafel zaten: Lokaal Liberaal, de VVD, 
D66, Streekbelangen, het CDA, en de ChristenUnie-SGP.  
 
We hebben goed, constructief en op een plezierige wijze met elkaar gesproken. We hebben de tijd 
genomen om elkaar beter te leren kennen en gesproken over de manier waarop het bestuur vorm zou 
moeten krijgen. Samenwerking was daarbij het centrale thema: samenwerking met de samenleving, 
regionale samenwerking, samenwerking met de raad, de ambtelijke organisatie en binnen het college. 
 
Aan het eind van de avond is door Lokaal Liberaal de conclusie getrokken dat men graag een 
vervolgstap wil nemen met vier partijen, te weten: Lokaal Liberaal, de VVD, D66 en Streekbelangen. 
Er is een duidelijke wens uitgesproken om te komen tot een college van vier partijen, vanwege 
daadkracht en snelheid. Ook is als argument genoemd de balans tussen twee lokale en twee partijen 
met een landelijke signatuur en de verdeling van de achterban van de partijen over de kernen. Daarbij 
is ook aangegeven dat de keuze voor de vier partijen zeker geen makkelijk besluit was. Het CDA en 
de ChristenUnie-SGP gaven beiden aan beschikbaar te zijn om -als dat nodig is- in een later stadium 
alsnog aan de vervolggesprekken deel te nemen. 
 
De vier partijen hebben mij gevraagd om als formateur het inhoudelijke vervolgproces tot 
coalitievorming te begeleiden. Dat doe ik met veel plezier. De komende weken praten we met elkaar 
verder over de inhoud van het coalitieprogramma. Over het moment en de wijze waarop u als raad 
verder inhoudelijk betrokken wordt, is gisteravond verder niet meer gesproken. Zodra hier meer over 
bekend is, wordt u hierover geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
Yvonne van Mastrigt 
 
 
 


